

Public Advisory on Donation Scam Misusing Kasih Hospice Foundation's Name

Kasih Hospice Foundation is a non-governmental with a 20-year history of providing free hospice care to patients with stage 4 cancer and end-stage kidney failure in the Klang Valley area.

Late last week, we noticed a number of unusual deposits into our bank account—amounts such as RM43 and RM52—from approximately 150 individual donors. We immediately conducted an internal review. On Monday afternoon, 15 December 2025, our bank's branch manager informed us that our organisation's name and bank account details had been misused by unknown parties to deceive members of the public.

We have since lodged a police report and are fully cooperating with the authorities in their respective investigations.

Kasih Hospice Foundation wishes to state categorically that we do not participate in, endorse, or solicit donations linked to get-rich-quick schemes, investment opportunities, or any similar arrangements. Any request of this nature is likely to be deceptive and has no association with us. On record, the Foundation does not endorse any of these get rich quick schemes, which borders on scam.

The public is encouraged to stay alert for red flags, including promises of quick financial returns, urgent or secretive requests for payment, or messages using our name that cannot be verified through our official channels.

All fundraising initiatives and partnerships associated with Kasih Hospice Foundation are carefully selected and vetted to ensure they align with our vision, mission, and values.

This incident goes beyond financial implications. Our bigger concern is the trust placed in us by the public. That trust is essential for us to continue caring for patients and families who need us most.

Kasih Hospice Foundation depends on the generosity of the public to care for around 800 patients and their families each year. If there is ever any doubt about a fundraising initiative linked to the Foundation, we encourage the public to check with our office before making a donation.

Thank you for your continued trust and support.

Please do not hesitate to contact the General Manager of Kasih Hospice Foundation should you have any further questions – 103 288 8217.

Makluman Kepada Orang Awam Mengenai Penyalahgunaan Nama Yayasan Kasih Hospis

Yayasan Kasih Hospisc atau Kasih Hospice Foundation (KHF) ialah sebuah organisasi bukan kerajaan yang telah beroperasi selama 20 tahun dalam menyediakan perkhidmatan penjagaan hospis secara percuma kepada pesakit kanser tahap empat dan kegagalan buah pinggang peringkat akhir di sekitar Lembah Klang.

Pada penghujung minggu lalu, KHF mengesan peningkatan mendadak kemasukan sejumlah wang kecil yang luar biasa ke dalam akaun bank Yayasan. Jumlah wang tersebut ialah RM43 dan RM52 daripada kira-kira 150 penderma individu. Hasil semakan dalaman, pada pagi petang, 15 Disember 2025, pengurus cawangan bank KHF telah memaklumkan bahawa nama dan butiran akaun bank Yayasan telah disalahgunakan oleh pihak tidak dikenali bagi memperdaya orang awam.

Laporan polis telah dibuat dan KHF sedang memberikan kerjasama sepenuhnya kepada pihak berkuasa.

KHF ingin menegaskan bahawa pihaknya tidak terlibat, menyokong, atau memberikan sokongan terhadap sebarang skim cepat kaya, peluang pelaburan, atau sebarang bentuk tawaran seumpamanya. Sebarang permintaan sedemikian adalah penipuan dan sama sekali tidak mempunyai kaitan dengan KHF.

Orang awam dinasihatkan agar sentiasa berwaspada terhadap tanda-tanda amaran, termasuk janji pulangan kewangan yang cepat, permintaan bayaran yang bersifat mendesak atau dirahsiakan, serta sebarang mesej yang menggunakan nama KHF tetapi tidak dapat disahkan melalui saluran rasmi Yayasan.

Semua inisiatif pengumpulan dana dan kerjasama yang melibatkan KHF dipilih dan disemak secara menyeluruh bagi memastikan ia selaras dengan visi, misi, dan nilai Yayasan.

Insiden ini bukan sahaja melibatkan implikasi kewangan. Kebimbangan utama kami ialah kepercayaan yang telah diberikan oleh orang awam kepada kami. Kepercayaan tersebut amat penting bagi membolehkan kami terus menjaga pesakit dan keluarga yang amat memerlukan.

Kasih Hospice Foundation bergantung kepada sokongan dan sumbangan orang awam untuk menjaga kira-kira 800 orang pesakit dan keluarga mereka setiap tahun. Sekiranya terdapat sebarang keraguan mengenai sesuatu inisiatif pengumpulan dana yang dikaitkan dengan KHF, orang awam digalakkan untuk menghubungi pejabat kami terlebih dahulu sebelum membuat sebarang sumbangan.

Terima kasih atas kepercayaan dan sokongan berterusan daripada anda.

Sila jangan teragak-agak untuk menghubungi Pengurus Besar Yayasan Hospis Kasih sekiranya anda mempunyai sebarang pertanyaan lanjut – 013 288 8217

重要公告

慈悲安宁疗护基金会(Kasih Hospice Foundation)是一家非政府组织，二十年来持续在巴生谷地区为第四期癌症及末期肾衰竭患者提供免费的临终关怀服务。

上周末，我们发现本基金会的银行账户出现多笔异常入账，金额如马币 RM43、RM52 不等，来自约 150 名不同的个人捐款者。我们随即展开内部审查。于 2025 年 12 月 15 日（星期一）下午，银行分行经理通知我们，有不明人士盗用本基金会的名称及银行账户资料，误导公众进行转账。

我们已就此事件向警方报案，并正全力配合有关当局的调查。

在此郑重声明：本基金会(Kasih Hospice Foundation)从未参与、认可或是以任何形式募集与“快速致富计划”、投资项目或类似安排相关的捐款。任何此类捐款要求皆极可能具有欺诈性质，与本基金会毫无关联。记录在案的是，本基金会不支持、不认可任何形式的快速致富计划，此类行为已接近“诈骗”。

我们呼吁公众提高警惕，留意以下可疑迹象，包括：

- 承诺可在短时间内获得高额回报
- 要求紧急付款或要求保密的捐款请求
- 使用本基金会名义，但无法通过官方渠道核实的信息

凡与 Kasih Hospice Foundation 有关的筹款活动及合作伙伴，均经过谨慎遴选与审核，以确保符合本基金会的愿景、使命与核心价值。

此次事件的影响不仅限于金钱层面，我们更为关注的是公众对我们的信任。这份信任对我们持续照顾最需要帮助的病患与家属至关重要。

Kasih Hospice Foundation 每年仰赖社会大众的慷慨支持，为约 800 名患者及其家属提供关怀服务。若公众对任何声称与本基金会有关的筹款活动存有疑问，恳请在捐款前先与本基金会办公室联系核实。

感谢大家一直以来给予我们的信任与支持。

如您有任何进一步的疑问，请随时联系慈悲安宁疗护基金会的总经理 – 013 288 8217.